
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 678
Ifølge beregningerne fra EjendomDanmark giver lagerskatten et merprovenu på 400-500 
mio. kr. i forhold til forudsætningerne i forhandlingerne om den såkaldte ”arnepension”. Er 
ministeren enig i, at merprovenuet bør give plads til at lempe på likviditetsudfordringerne 
og hæve minimumsgrænsen for omfattede virksomheder uden yderligere finansiering? 
Der henvises til nyheden ”Finanstilsynets vejledning udstiller problemerne med lagerskat-
ten” fra EjendomDanmark den 4. juli 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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